
  
 

Referat fra FAU-møte 5. Juni 2025 
 
Møte på Brannfjell skole, kl. 18-19.30 
 
Til stede fra FAU:  
8A  Silje Aaserud Gorecki 9A  Elin Høyland 10A  Liv Opsahl 

8B  Anita Drabløs 9B ✅ Ann Kristin Larsen Franck 10B ✅ Jan Robert Kvam 

8C ✅ Aase Sætrang 9C  Kristin Gulbraar 10C  Silje Trollstøl 

8D ✅ Anne Mette Bjerkan 9D  Mette Wendy L. Gulbrandsen 10D ✅ Christoffer Paur Knudsen 

8E  Kristin Kvernrød 9E ✅ Rønnaug Jarlsbo 10E  Ingvild Sundt 

8F ✅ Vegard Berentsen 9F  Anja K. Hellander 10F  Pål Dahlberg 

8G  Monika Bache 9G ✅ Tor Esben Andresen 10G  Andreas Fuglestad 

 
Til stede første del av møtet:  
Peter Strejffert, rektor 
 

Rektor informerer 
• I revidert utkast til Skolebehovsplan 2025-2046 foreslår Utdanningsetaten at Brannfjell fortsetter 

som nærskole for deler av elevmassen ved Ekeberg. Andre deler skal til Bjørvika sammen med 
elever fra Nedre Bækkelaget. 

• Økonomien ved skolen er generelt god. Trangere kommunebudsjetter kan gjøre det nødvendig 
med innsparinger framover. Skolen mottar midler per elev og merker det på økonomien når 
klassene ikke er fulle.  

• Det arbeides med at KFUM-hallen igjen blir gymsal for Brannfjell etter sommeren, da Holtet skole 
vil bli tatt i bruk som midlertidige lokaler for en skole under rehabilitering.  

• Slik det ser ut nå, blir alle klassene til neste år fulle, men alle som sokner til Brannfjell får plass. 
Elever fra Ekeberg skole besøkte skolen i dag. Neste uke kommer Bækkelaget. 

• Skriftlig eksamen har blitt gjennomført som planlagt. Muntlig eksamen for 10. klasse rundes av 
neste uke. 

• Skolelaget i fotball for gutter er i finalen i Oslomesterskapet.  
• Politiet har sendt ut skolemelding om elsparkesykkel. Mange kjører to på sykkelen og uten hjelm. 

Det er begrensing på på hvor nært man kan parkere leiesparkesyklene (Bolt, Voi).  
• Onsdag 24/9 blir det sosialt arrangement for 8.trinn. Skolen vil bidra til godt oppmøte ved å legge 

foreldremøte før arrangementet og ved å informere elever og foreldre.  

Orientering fra Driftsstyret og Skolemiljøutvalget 
• Økonomi er hovedtema i DS. Innsparinger i kommunene øker usikkerhet framover, men det er 

utsikter til store elevtall som bidrar til forutsigbarhet.  
• Jan Robert fortsetter som leder av DS til valg av ny leder er avholdt høsten 2025.  
• Det er ikke avholdt møte i SMU siden sist. FAU vil drøfte SMUs rolle og oppgaver høsten 2025.  
 



  Referat fra FAU-møte 5.6.2025 

FAU evaluerer seg selv 
• FAU ønsker å skape mer aktivitet, spesielt temakvelder for foresatte 
• Mer dialog og samarbeid med elevrådet er også ønsket, både gjennom FAU og SMU. Elevene 

melder inn svært få saker.  
• Innslag med forebyggende politi på foreldremøter har vært opplysende og bra tidligere og bør 

gjentas.  
• Vi ønsker å trekke inn Natteravnene til å innlede og motivere foresatte i et foreldremøte eller 

under en temakveld.  

Neste skoleår - hvem holder i hva i overgangen 
• Ann Kristin og Anja holder i arrangementet for 8. klasse fra FAUs side 
• Elin har fulgt opp bydelen med tanke på temakveld høsten 2025 
• Kristin deler vaktliste for natteravner i ukene etter skolestart 
• Christoffer fortsetter som leder fram til valget høsten 2025 

Eventuelt 
 
• Kristin deler vaktliste for natteravner i ukene etter skolestart. 9. trinn får de første vaktene.  
• Christoffer lagde veiledning om FAU og klassekontakt og hvem som gjør hva til skolestart i fjor og 

deler den med skolen igjen, slik at den blir delt med nye foresatte.  
 

 
 
 
FAU ber om at referatet videreformidles til alle foresatte.  
 
Skrevet av: Vegard Berentsen 
Gjennomgått av: rektor og FAU-leder 


